
Protokół Nr XIV/2016 

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w dniu 31 marca 2016 roku w lokalu 
Urzędu Gminy w Dobrem .

Obrady rozpoczęły się o godzinie 9 00 i trwały do godziny 15 45 .

W sesji udział wzięło 14 radnych  / lista obecności na piśmie w załączeniu / , sołtysi z terenu 
gminy Dobre  /lista obecności na piśmie w załączeniu /, Wójt Gminy Dobre , Zastępca 
Wójta Gminy , Skarbnik Gminy i Sekretarz Gminy oraz Pan Wojciech Rastawicki radny 
powiatowy.

Radny nieobecny Pan Adam Chojecki .

Do pkt.1.Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański , który 
powitał wszystkich zebranych , poinformował ,że w sesji udział bierze 14 radnych 
co stanowi  94 % ustawowego składu rady , w związku z tym sesja władna jest do 
podejmowania uchwał.

Następnie odczytał porządek sesji / na piśmie w załączeniu /.

Radny W.Bogucki – uchwała z punktu 7 , kto a proponuje , bo nie ma podpisu?

W sesji udział wziął aspirant Paweł Chłopik  zastępca Komendanta Komisariatu Policji 
w Stanisławowie.

Wójt Gminy – nie mam takiej wiedzy jak policja ,ale w ostatnim czasie nasiliło się zjawisko 
włamań , jest to jedna osoba  , która włamuje się do domków, niszczy wszystko co jest . 
Druga grupa , która teraz działa , działa na konto tego osobnika .Policja działa bardzo dobrze 
sąd działa nieprawidłowo..Proszę ,aby policja wzmogła czynności . Gdy policja była u nas 
patroli było więcej , mieszkańcy zgłaszają ,że teraz tych patroli jest znacznie mniej.
Radny St.Paderewski – ja jestem innego zdania niż Pan Wójt .Wszystkie włamania 
zostały zgłaszane przez społeczeństwo . Wy przyjedziecie , spiszecie protokół i na tym 
koniec . Ja dzwoniłem w nocy po policję , ale policja przyjechała dopiero w dzień po 
południu . Policja nic nie robi ..Wy piszecie ,że mała szkodliwość czynu .Ja zgłaszałem 
potrzebę przejścia dla pieszych na rondzie , czy zgłaszaliście leżące gałęzie na drodze ?
P.P.Chłopik – komisariat prowadził postępowanie przygotowawcze  , nie wykryto  
sprawcy ,ale wskutek naszych działań wykryliśmy sprawcę , udowodniliśmy 30 przypadków 
włamań do domków. To nie jest tak ,że policja nic nie robi . Policja złożyła wniosek do 
prokuratury o aresztowanie podejrzanego ,ale sąd nie widział podstaw do zastosowania 
aresztu . Odwołanie również nie przyniosło efektu .Sprawca nie został tymczasowo 
aresztowany .Sprawca nadal pozostaje na wolności , zatrzymany by 6 -cio krotnie  ,ale 
przez policję ,a nie przez mieszkańców .Jeśli chodzi o kwestie bezpieczeństwa ruchu 
drogowego  to wydział ruchu drogowego dwa razy w roku dokonuje przeglądu dróg.
Jeśli chodzi o gałęzie na drodze  to za bezpieczeństwo odpowiada zarządca drogi co nie 
znaczy ,że jak leży gałąź to policja nie odłoży jej na bok.
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Radny St.Paderewski – policjanci lekceważą ludzi , policja wie kto robi włamania ,ale nic 
nie robi w tym kierunku .
P.P.Chłopik – prawo nie zezwala policji na ocenianie człowieka .
Radny St.Paderewski – mieszkańcy złapali złodzieja  i przekazali policji , a policja nic nie 
robi.
P.P.Chłopik – ja rozumiem Pana rozgoryczenie , ale policja działa tylko w ramach prawa. 
Policja ustaliła sprawce i wniesiono akt oskarżenia do sądu .
Radny St.Paderewski – w święta były cztery włamania.
P.P.Chłopik – są prowadzone kolejne postępowania .
Radny St.Paderewski – ja bym się zwrócił do ministra o to , aby przyjrzał się pracy policji ,
prokuraturze i sądowi w Mińsku Maz.
Radny K Laskowski – czy pamięta Pan jaka była motywacja odstąpienia od tymczasowego 
aresztu ?
P.P.Chłopik – uzasadnienie było wielostronicowe i oparte na kpk.
Radny K.Laskowski – ile czasu potrzebujecie na dotarcie na miejsce zgłoszenia?
P.P.Chłopik - to uzależnione jest od odległości , warunków.
Radny St.Pawiński – czy można zadziałać przeciwko piractwu drogowemu . Wydaje mi 
się ,że raz w tygodniu radiowóz powinien być w sołectwie .
P.P.Chłopik – jest to problem narastający ,ale po terenie gminy jeżdżą  nieoznakowane 
samochody z wideoradarami i kierowcy są kontrolowani.
Radny M.Poławski – te samochody poruszają się po głównych drogach . Tu chodzi o 
mniejsze miejscowości i o drogi lokalne.
P.P.Chłopik – samochody policyjne jeżdżą i po drogach lokalnych ,ale jest to robione
okazjonalnie .
Radny K.Zaperty – są samochody nieoznakowane ,ale nie ma ich  na drogach w małych 
wioskach .ja dużo jeżdżę  i widzę ,że tych piratów drogowych najwięcej jest na drogach 
lokalnych .
P.P.Chłopik – przyjmę ten apel i przekażę do Wydziału Ruchu Drogowego w Mińsku .
Radny K.Laskowski – ulicą Kilińskiego jeżdżą TIR-y nieprzepisowo, jest szkoła ,piesi, 
dzieci .Rzadko widzę policję , jest to problem .
Radny Z.Olko – proszę na sobotę i niedzielę więcej patroli . Młodzież brawurowo 
zachowuje się za kierownicą.
P.W.Rastawicki radny powiatowy – przychylam się do prośby pana Olko . Samochody 
nieoznakowane wyślijcie na drogi lokalne i powiatowe .
P.P.Chłopik -nie odpuszczamy żadnych interwencji .
Radny Z.Olko – natężenie ruchu największe jest rano przy szkole , przedszkolu.
Radny P.Sadurski – zwracam się z prośbą o większą uwagę koło szkoły .
Radny Sł.Wierzba – w 2015 roku odbyło się przesłuchanie dot.wyborów samorządowych z 
2014 roku . Na jakim etapie jest ta sprawa?
P.P.Chłopik – postępowanie jest zakończone  ,nic nie mogę powiedzieć bo nie jest pan 
stroną.
Radny R,Sajnóg – autobusy wszystkich przewoźników też łamią przepisy przekraczając 
szybkość .
Radny St.Paderewski – samochód nieoznakowany policyjny jechał łamiąc wszelkie 
przepisy :bez świateł , bez kierunków , przekroczenie prędkości .
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Przew.Rady Gminy – proszę przyjąć wszelkie uwagi bo są problemy .

W dalszej części sesji udział wzięli przedstawiciel firmy KOBE , która wygrała przetarg na
odbiór odpadów na terenie gminy Dobre.

Radny K.Laskowski – jakie jest rozróżnienie  między workiem czarnym i brązowym ?
P.Kotowska – proszę nie zwracać uwagi bo daliśmy worki takie jakie mieliśmy .Niech 
będzie tak jak było ,żeby nie mieszać mieszkańcom.
Radna D.Wielechowska – jakie zasady są u Państwa w firmie co do czystości pojemników 
np.szkło .
P.Kotowska-  słoik nie musi być myty ,aby nie było w nim zawartości .
Radny W.Bogucki – czy będą funkcjonowały worki  z ostatniego odbioru ?
P.Kotowski – tak.
Radny Sł.Wierzba – czy będą kamery w samochodach?
P.Kotowski – tak ,będą.
Radna H.Wadas – a do którego worka odpady po sokach i mleku?
P.Kotowski – do plastiku.
Radna H.Wadas – a ubrania i buty ?
P.Kotowski – do czarnego .
P.H.Orzechowska  sołtys sołectwa Modecin – czy można zamówić kontener prywatnie?
P.Kotowski – tak.
Radny St.Pawiński – jeśli będzie więcej niż dwa czarne worki to zabierzecie ?
P.Kotowski – tak ,zabierzemy .
Radny St.Pawiński – co do ceny , cena jest kosmiczna .
P.Kotowski – nasza cena jest najniższa z przetargu . My możemy złożyć odpady tylko do 
Sielec lub Ostrołęki .To nie jest wygórowana cena.
Wójt Gminy – czy śmieci będą odbierane według kolejności miejscowości z 
harmonogramu? 
P.Kotowski – nie , tak jak pasuje i zacznie kierowca .
Sekretarz Gminy – czy możecie państwo udostępnić ulotkę,  co do którego worka ?
P.Kotowski – na każdym worku jest napisane co można włożyć.
Radny P.Sadurski – sołtys poruszył temat godziny odbioru , a co jeśli psy rozerwą worek?
P.Kotowski – grubsze rzeczy zbierzemy ,ale nie damy rady zebrać wszystkiego .
Wójt Gminy – zawsze dużo kontrowersji budzą ceny . Trzy miesiące utrzymywaliśmy cenę 
z tamtego roku ,ale nie dało rady ciągnąć tego dłużej . W innych gminach ceny są znacznie 
wyższe . Obecnie jest walka o śmieci .My piszemy i apelujemy do marszałka ,aby nas nie 
przyłączył do RIPOK-u warszawskiego , gdzie ceny są bardzo wysokie . W te sobotę 
będziemy odbierać gabaryty . Na początku mogą być jakieś problemy ,ale prosimy o 
telefony .
P.Kotowska – prosimy o pomoc mieszkańców czy sołtysa.
Radny K.Zaperty – sądzę ,że nie powinno być problemu z ulotkami .Co będzie ze śmieciami 
które nie zostaną zabrane?
P.Kotowska – możemy zrobić ulotki.
Wójt Gminy – jeśli nie będą zabrane śmieci to prosimy o telefon ,ale ,żeby nie było tak ,że 
ktoś wystawi worek jak już przejedzie samochód.
P.Kotowski – każdy samochód ma GPS i jest możliwość  bieżącego monitorowania 
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Radny St.Pawiński – Pani wspomniała o pomocy sołtysów ,ale rozpoczynają się prace 
polowe i sołtysi nie będą mieli czasu . Pracownik zna teren najlepiej.
Radny K.Laskowski – na osiedlu bloków są pełne kontenery .
P.Kotowski – do końca miesiąca obecna firma powinna zabrać je , a my postawimy swoje.
P.W.Słowik sołtys sołectwa Kąty Borucza – są wioski , które trzeba poznać ,np.Kąty 
Borucza .
Radna H.Wadas- segregacja jest trochę inna niż u poprzedniej firmy , proszę o ulotki .
Radny K.Laskowski – na stronie gminy powinna być szczegółowa informacja o segregacji .
Radny St.Pawiński – dla każdego jest to proste.

Do pkt.2.Informacja o pismach , które wpłynęły do Rady Gminy .

1/stanowisko Rady Gminy Sanniki popierające podział statystyczny województwa  
   mazowieckiego /pełna treść wystąpienia stanowi załącznik do niniejszego protokółu 
2/pismo ZNP Oddział w Mińsku Mazowieckim  w sprawie wystąpienia   dot.Uchwały 
  Nr  XII/86/15 Rady Gminy Dobre /pełna treść pisma stanowi załącznik do niniejszego  
   protokółu /,
3/wystąpienie Pana Cz. Suchenka dot. nieprawidłowego działania radnych ,
  /pełna treść wystąpienia stanowi załącznik do niniejszego protokółu/.

Przew.Rady Gminy – co do trzeciego pisma  co możemy zrobić , nie wiem .
Radca prawny – pracownicy przecież nie mają prawa przepisywania gospodarstw ,sąd 
przestrzega przepisów , Rada nie jest władna  do zajmowania się tym  . Możemy pismo 
przekazać na Komisję Rewizyjną lub  do policji i prokuratury.
Przew.Rady Gminy - temat był omawiany i poruszany  w poprzedniej kadencji , sprawa była 
w sądzie .
Radny K.Laskowski – ani radny ani Wójt nie prowadzą  spraw spadkowych .
Testament można sporządzić u notariusza bądź u Wójta .
Radny P.Sadurski – kim ten Pan jest dla zmarłych osób? Proponuje sprawę przekazać do 
prokuratury .
Radny M.Poławski – my nie mamy kompetencji , co możemy zrobić?
Przew.Rady Gminy – pismo przekazać na Komisje BOR i zaprosić Pana Suchenka.
Radny P.Sadurski – proponuję pismo do prokuratury .
Radny K.Laskowski – ten Pan będzie miał do nas pretensję , a my i tak nic nie zrobimy.

Jako pierwszy poddano pod głosowanie wniosek radnego Sadurskiego za którym głosowało 
2 radnych , przeciw 5 radnych , 7 radnych wstrzymało się od głosu .

Za wnioskiem Przew.Rady Gminy głosowało 6 radnych , 3 radnych przeciw, 5 wstrzymało 
się od głosu .

Do pkt.3.Komisje nie złożyły wniosków.

Do pkt.4.Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

Wójt Gminy – 1/ uchwały podjęte na ostatniej sesji są w trakcie realizacji ,
2/w dniach od 22 lutego do 10 marca przebywałem na urlopie wypoczynkowym ,
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3/Na wniosek SIME POLSKA SP. Z O.O. zostało wszczęte postępowanie administracyjne w 
sprawie wniosku o ustalenie lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji 
polegającej na budowie sieci gazowej średniego ciśnienia.   
4/Przeprowadzono  zapytanie  ofertowe  na  „Równanie  dróg równiarką  na  terenie  gminy  
Dobre” Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma  :  Wykonywanie Robót i Usług „Klembud” 
Mieczysław Klepacki 05-306 Jakubów ul. Mińska 32. Zaoferowana cena to 104,55 zł brutto.
W dniu 24.03.2016 rozpoczęto równanie dróg.
5/Przeprowadzono naprawy dróg  po okresie zimowym w miejscowościach: Adamów, 
Mlęcin, Makówiec Mały, Rąbierz Kolonia,  Ruda Pniewnik, Osęczyzna, Joanin.
6/Trwają prace projektowe dotyczące budowy  sieci wodociągowej z przyłączami w 
miejscowościach Drop, Świdrów, Makówiec Duży, Sąchocin gmina Dobre. Termin 
wykonania zadania 30.06.2015r. Złożono wniosek o ustalenie lokalizacji inwestycji celu 
publicznego.
7/Trwają prace projektowe dotyczące budowy  sieci wodociągowej z przyłączami w 
miejscowościach Nowa Wieś, Marcelin gmina Dobre. Termin wykonania dokumentacji 
30.05.2015r – dokumentacja w trakcie weryfikacji w Urzędzie Gminy.
8/W dniu 14 marca 2016roku zawarto umowę na odbiór odpadów z firmą KOBE spółka 
cywilna, Paweł Kotowski Krzysztof Kotowski, Duczki, ul. Myśliwska 8, 05-200 Wołomin 
-Termin realizacji 01.04.2016-31.12.2016 -Umowa zawarta na kwotę 228 420,00zł
9/Trwa procedura dialogu konkurencyjnego na wykonanie zadania: Zaprojektowanie, 
wykonanie i uruchomienie Systemu Oświetlenia Led Lamp Ulicznych w Gminie Dobre oraz 
zarządzanie energią w okresie realizacji przedsięwzięcia nie dłużej niż przez okres 10 lat 
oraz osiągnięcie i utrzymanie efektu energetycznego. GKI 271.4.2016 w formule 
partnerstwa publiczno-prywatnego w systemie zaprojektuj i wybuduj .W dniu 22.03.2016 
roku złożono - 7 wniosków.
10/Dnia  04 marca 2016 roku odbył się II przetarg ustny nieograniczony na najem lokalu 
użytkowego, położonego w budynku przy ulicy Rynek 25 (parter) w miejscowości Dobre,  
gmina  Dobre,   o  powierzchni  83,70 m2,   wadium 150,00 zł,  cena  wywoławcza stawki  
miesięcznej czynszu 1.500,00 zł brutto. 
Najemcą lokalu została Firma Handlowo-Usługowa "KOSIM" , Henryk Kosim
Rudzienko 13, 05-307 Dobre .
11/Dnia  17 marca 2016 roku odbył się przetarg ustny nieograniczony na najem lokalu  
użytkowego, położonego w budynku przy ulicy Rynek 24 (parter) w miejscowości Dobre,  
gmina  Dobre,   o  powierzchni  45,00 m2,   wadium 122,00 zł,  cena  wywoławcza stawki  
miesięcznej czynszu 1.218,50 zł brutto.  Nie przystąpił jednak do licytacji. W wyniku tego 
przetarg zakończył się wynikiem negatywnym.
Kolejny termin przetargu został wyznaczony na dzień  28 kwietnia 2016 roku na godz.10.00
Cena wywoławcza stawki miesięcznej czynszu została obniżona do kwoty 700,00 zł brutto
12/Na dzień 11 marca 2016 roku został wyznaczony termin składania ofert w zapytaniu  
ofertowym na realizację zadania w zakresie wyłapywania bezdomnych zwierząt z terenu  
Gminy Dobre oraz zapewnienia im miejsca w schronisku w  okresie od 01 kwietnia 2016 
roku  do 31 marca 2017 roku. 
W prowadzonym postępowaniu nie wpłynęła jednak żadna oferta.
W  wyniku  późniejszych  negocjacji  przedłużona  została  umowa  ze  Schroniskiem   dla 
Bezdomnych Zwierząt w miejscowości Radysy 13, 12 - 230 Biała Piska. Koszt odłowienia 
i  przyjęcia jednego dorosłego psa do w/w schroniska wynosi 1680,00 zł  brutto ,  ryczałt 
miesięczny za gotowość – 150,00 złotych.
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13/W nawiązaniu do pisma Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie została 
skierowana informacja do sołtysów z prośbą o poinformowanie rolników, aby zgłaszali  
informacje o ewentualnych ujemnych skutkach przezimowania zbóż ozimych.
Informacja powyższa została zamieszczona także na stronie internetowej gminy.
14/Otrzymaliśmy dotację  z  WFOSIGW na  zadanie  pn:  „Demontaż,  odbiór,  transport  i  
utylizacja azbestu w Gminie Dobre” na kwotę 61.741,87 (85% kosztów całego zadania), co 
pozwoli na usunięcie około 105 Mg azbestu z terenu gminy. 
15/Ze  środków  funduszu  sołeckiego  wykonane  zostało  7  wiat  przystankowych.  
Zamontowano je po 1 szt. w Wólce Kokosiej, Ryni, Jaczewku, Rąbierzy Koloni, Wólce  
Mlęckiej i 2szt. w Czarnocinie. 
16/Zbierane są wnioski od mieszkańców na instalacje fotowoltaiczne i kolektory słoneczne. 
Zainteresowanie mieszkańców jest bardzo duże. Do dnia 25 marca wpłynęło 178 deklaracji.
17/trwa zabudowa studni głębinowej w Czarnogłowiu,
18/od 1 kwietnia rusza program 500 + , pracownicy są przygotowani do przyjmowania 
wniosków ,
19/prawnicy udzielają bezpłatnych porad prawnych w  środy i czwartki ,
20/ odbyło się spotkanie z Panią Czerniawską na Komisji BOR , omówiliśmy sprawy 
funkcjonowania ośrodka zdrowia , mam nadzieję ,że usprawni to pracę ośrodka . Proszę o 
pisma , maile  dotyczące pracy ośrodka ,
21/odbył się przegląd dróg w Jaczewku i Brzozowicy , przedstawiciel wykonawcy  ma
odnieść się do naszych uwag i moich propozycji . Proponowałem naprawę w taki sposób, 
aby droga nie była uciążliwa . Wszyscy mamy swoje argumenty ,prosiłem a,by do końca 
kwietnia było poprawione,
22/oszczędności z oświetlenia ulicznego wynoszą około 14 tysięcy złotych,
23/w dniu 24 lutego odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej ,
24/ w dniu  1 marca uczestniczyłem w akademii   okazji Dnia Żołnierzy Wyklętych ,
25/w dniu 8 marca odbyło się spotkanie z okazji Dnia Kobiet ,
26/odbyłem szereg spotkań związanych w wyłonieniem  Zarządów OSP na terenie naszej 
gminy ,
27/została wyremontowana sala konferencyjna oraz sala ślubów,

Do pkt.5.Zapytania radnych i sołtysów.

Radny K.Laskowski – czy w związku z planowanym zakupem zamiatarki i ciągnika planuje 
Pan utworzenie przedsiębiorstwa komunalnego ?
Proszę o udostępnienie zarządzenia dotyczącego siatki szkół.
Radny St.Pawiński- na drodze od Antoniny do p.Chojeckiego zauważyłem kołki , co pan o 
tym wie?
Czy zgłaszała się już firma , która  układała kabel w drogach ?
Radna H.Wadas – proszę o naprawę drogi po budowie wodociągu   w okolicach 
przepompowni..
Mieszkańcy Adamowa apelują  o zajęcie stanowiska w sprawie słabego przykrycia ziemią  
gazociągu . 
Czy wymiana żarówek jest za dodatkowym wynagrodzeniem czy to w ramach umowy ?
Radna D.Wielechowska – proszę o podanie ceny jednej wiaty przystankowej .
Radny St.Paderewski -czy będzie uzupełnienie  wodociągu w Ryni?
Czy coś wiadomo w sprawie myjni?
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Radca prawny – w sprawie myjni na razie nic nie wiadomo.
Radny M.Poławski – czy drogi , które były już równane będą równane jeszcze raz?
Radny R.Kur- miały być przystanki na drodze 637 , miała być zmiana organizacji ruchu , 
czy będą dokończone  wiaty?
Radny Z.Olko – czy dałoby radę objechać drogi na terenie gminy ? Dokonać oględzin 
placów zabaw ?
Nowe wiaty są bardzo brudne , należałoby je umyć. Droga do przedszkola”Promyk” jest 
nieprzejezdna.
Radny K.Zaperty – kiedy rozpocznie się remont  dróg po kablach do wiatraków?
Czy wiadomo kiedy będzie monitoring w rynku i czy będzie przetarg czy z wolnej ręki ?
Ile kosztował projekt na sanitariat? 
Ostatnie zarządzenie Wójta Gminy dot.siatki nauczania , czy to nie tak,że Wójt chce łączyć 
oddziały . Czy to prawda ,że dyrektorzy szkół dostali to zarządzenie w czwartek przed 
świętami ?
Radny W.Bogucki – pytałem o punkt 7 , dlaczego nie było głosowania nad porządkiem 
obrad ? Kiedy planuje Pan remont szkoły i jaki koszt ? Jaki jest powód odstąpienia 
od budowy szkoły ?
W zeszłym roku  w Marcelinie była robiona stabilizacja , jaki to był odcinek i jaki koszy .
Ile godzin przepracowała koparka do dnia dzisiejszego , ile kosztował serwis koparki ?
Mam pytanie dotyczące zakupu zamiatarki i ciągnika  i zmiany w budżecie . Moim zdaniem 
nie kupimy tego sprzętu za 61 tysięcy złotych .
Radny K.Laskowski – zapytanie na szalet było rozstrzygnięte 30 marca ?
Radny R.Sajnóg-  jaka jest data rozpoczęcia  modernizacji ulicy K.Laszczki i budowa 
zatoczki przy cmentarzu ?
Radny P.Sadurski – ile kosztował  remont sali konferencyjnej , w jaki sposób  została 
wybrana  firma remontująca ? W sali wisiał krzyżyk , czy wróci na salę?
P.W.Słowik – radny Paderewski mocno zaatakował  policjanta , trzeba o tym mówić .
Tymi środkami , które posiada policja nie jest w stanie zapewnić bezpieczeństwa .Jeśli
nie będzie przeszkolonych policjantów to nie będzie bezpieczeństwa . W miesiącach 
wakacyjnych chce  zorganizować spotkanie z dzielnicowym.
Radny Sł.Wierzba – czy Urząd Gminy  wie coś na temat drogi w stronę Świętochowa  od 
skrzyżowania dróg w Radoszynie ?
P.H.Orzechowska – czy mamy opiekę kominiarza na naszym terenie .

Do pkt.6.Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia wieloletniego programu współpracy Gminy    
Dobre z  organizacjami pozarządowymi  .

Radni w głosowaniu jawnym uchwałę podjęli jednogłośnie .

Uchwała Nr XIV/105/16 na piśmie w załączeniu . 

Do pkt.7.Podjęcie uchwały  w sprawie  uchylenia Uchwały Nr XXV/219/13 Rady Gminy Dobre  z 
dnia  8 września 2013 roku  w sprawie zamiaru budowy nowego budynku Szkoły  
Podstawowej im. Konstantego Laszczki w Dobrem .

Radny K.Laskowski – czy Pan Wójt konsultował się w tej sprawie ?
Czy radni wiedzą jaka  uchwałę podejmują , numer uchwały jest inny , a tytuł inny .To jest 
niepoważne traktowanie Rady .
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Przew.Rady Gminy – a czy to poważne traktowanie było gdy otrzymaliśmy uchwałę
na pięć minut przed sesją ?

Protokólantka poprawiła numer i datę uchylanej uchwały i odczytała projekt uchwały w 
brzmieniu prawidłowym.

Radny K.Laskowski – ja będę przeciwny tej uchwale , projekty uchwał przedstawia Wójt . 
Nie było konsultacji w sprawie projektu uchwały .
Wójt Gminy – te złośliwości , które zostały wypowiedziane pod moim adresem nie powinny 
paść. Uchwała była podjęta w 2012 roku , gdzie Pan był od tamtej pory? Czemu Pan nie 
budował wodociągów, co z drogami , pobudowaliście bubel . Ja nie zaniedbuje oświaty .Nic 
żeście nie zrobili . Widzicie ,że coś się nam udaje .Trzeba  nam dać trochę czasu . Co Pan w 
życiu zrobił z dnia na dzień .Nie sądziłem ,że jest Pan tak negatywnie ukierunkowany do 
mnie  i do grupy radnych , którzy chcą coś zrobić. Budowa nowej szkoły to koszt 
10 milinów złotych , zadłużyć gminę możemy do 60 % , kto da nam kredyt ? Za co budować
nową szkołę ?
Radny K.Laskowski – ja zgłosiłem sprawę , Pan do mnie mówi „Wy” . Parę razy byliśmy  
świadkami gdy uchwały zawierały wady prawne , proszę o większa staranność .
Nie dostał Pan zezwolenia od strażaka na wpuszczenie dzieci do nowych  pomieszczeń .
Następna kadencja będzie rozpatrywała kwestię dlaczego nie otrzymaliśmy  dofinansowania 
do remontu . 
Wójt Gminy – co do odbioru przez strażaka nie mam co do tego obaw , nadzór  nad tym
sprawuje dyrektor Rastawicki .
P.W.Rastawicki – w 2012 roku została podjęta uchwała o budowie szkoły .Rada Rodziców 
zdecydowała ,aby poprosić Radę Gminy o budowę nowej szkoły .Rola Rady Rodziców było 
wystąpienie  do Rady Gminy . Wtedy było to spotkanie tylko Rady Rodziców .
Radny M.Poławski – było spotkanie , na którym rodziców nie było , a byli sami radni. 
Trzeba zastanowić się nad tym czego żądamy . W tamtym czasie rodzice  podjęli taką 
decyzje tylko z uwagi na dwuzmianowość.
Radna H.Wadas – w poprzedniej kadencji często gościliśmy rodziców. Żeby było lepiej 
musi najpierw gorzej. Wskażcie Państwo środki , skąd je mamy wziąć . Jest atak na Wójta 
jeśli chce podnieść stawki podatkowe.
Radny K.Laskowski – od podjęcia decyzji o budowie komisariatu policji do momentu 
oddania go do użytku upłynęło bardzo wiele czasu , tak samo jak w tym przypadku.
Z-ca Wójta Gminy – Pan Laskowski mówi o pozyskaniu pieniędzy .Może kiedyś je 
pozyskamy jeśli będą do pozyskania .Jeśli Państwo uważają inaczej  decyzję podejmą w 
głosowaniu . Co do decyzji strażaka  , myślę ,że Pan zna sprawę , a jeśli nie to Pan 
Rastawicki zna ją lepiej.
Radny St.Paderewski – proszę o przerwanie dyskusji.
Radny R.Sajnóg – jeśli kiedyś Państwo podjęli taka decyzję  to dlaczego nie powołaliście 
komitetu budowy szkoły . Nikt ni podjął żadnej inicjatywy .. Może Pan Wójt ma rację 
podchodząc do remontu .Powołuje się Komitet Budowy . Tu nic nie zostało zrobione..
Przew.Rady Gminy – w Radzie Rodziców w 2012 roku była Pani Zaboklicka i mówiła o 
budowie szkoły w 2018 roku , skąd o tym wiedziała ?
Wójt Gminy – te trzy klasy , które wyremontowaliśmy , wykonawca do projektu został 
wyłoniony .Mieliśmy wszelkie uzgodnienia , w chwili zgłoszenia do odbioru poprosiliśmy 
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o opinię strażaka z PSP z Mińska Maz. , opinia ta znacznie różniła się  od opinii strażaka z 
Warszawy . Strażak z Warszawy zrobił jedno wielkie przekłamanie .. Trwają prace w celu 
uregulowania stanu projektowego i prawnego .

Przew.Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnego Paderewskiego o przerwanie 
dyskusji.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli wniosek 12 głosami za przy 2 przeciwnych głosach .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 10 głosami za przy 3 przeciwnych i 1 
wstrzymującym się od głosu .

Uchwała Nr XIV/106/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.8.Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających  na funkcję sołtysa w  
   sołectwie   Ruda Pniewnik  .

Termin przeprowadzenia wyborów proponuje się do dnia 30 kwietnia br.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XIV/107/16 na piśmie w załączeniu.

Do pkt.9.Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Dobre określenia sposobu 
ustalania  cen i  opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za  
korzystanie z  obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w Gminie Dobre .

Radny P.Sadurski – czego to dotyczy , nie ma uzasadnienia , na Komisji nie było 
odpowiedzi   .
Wójt Gminy – chodzi o usługi typu wynajmowanie koparki , busa.
Radny K.Zaperty – czy ta uchwała  dotyczy mieszkań komunalnych ?
Wójt Gminy – nie . 
Radny K.Zaperty – kto ustala stawki za mieszkania socjalne?
Wójt Gminy – Rada Gminy  .   
Radny K.Zaperty – czy wszyscy , którzy mieszkają w mieszkaniach socjalnych mają do
tego prawo?
Wójt Gminy – lokale   rozdysponowane były znacznie wcześniej .
Radny K.Laskowski – sprzęt kupiony za publiczne pieniądze będzie konkurował ze 
sprzętem prywatnym   . Czy to będzie jedno zarządzenie Wójta czy za każdym razem inne.?
Z-ca Wójta – nie zamierzamy prowadzić   usług i konkurować z naszymi przedsiębiorcami . 
Na komisji mówiliśmy   o wynajmowaniu np.sali konferencyjnej.
Radny P.Sadurski – np. sala sportowa , czy Wójt będzie decydował o jej wynajęci i stawce? 
Wójt Gminy – wydałem zarządzenie ,że z sali korzysta się bezpłatnie .
Sekretarz Gminy – nie wiem nad czym dyskutujemy. W nagłych i niezbędnych przypadkach 
Wójt będzie mógł  wynająć np.koparkę.
Radny K.Laskowski – słyszę dwugłos .Wójt mówi co innego , Pani co innego.



– 10   -

Radny St.Paderewski – czy jest sens spotykania się na Komisji BOR , skoro na Komisji 
wszystko omówiliśmy , a teraz mówimy od nowa.
Wójt Gminy – my gadamy o tym o czym nie powinniśmy gadać . Uważam ,że w 
sporadycznych przypadkach  trzeba pomóc i uruchomić koparkę odpłatnie .
Radny St.Pawiński – zgłaszam wniosek o przerwanie dyskusji.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli wniosek radnego Pawińskiego 11 głosami za przy 
3 przeciwnych..

radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 11 głosami za przy 3 przeciwnych głosach.
Uchwała Nr XIV/108/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.10.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dobre .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała nr XIV/109/16 na piśmie w załączeniu.

Do pkt.11.Podjęcie uchwały  w sprawie  wprowadzenia „Programu zapobiegania bezdomności    
    oraz opieki nad bezdomnymi zwierzętami na terenie gminy Dobre” .

Radny K.Laskowski – problem i tak zostanie , być może trzeba cos z tym zrobić.
Radny P.Sadurski – koło oczyszczalni ścieków postawił Pan budynki dla psów . Są już rok , 
nic się nie dzieje .
Wójt Gminy – jeśli będzie przybywało psów to będą wykorzystane .Przy gminie nie ma 
warunków ,aby przetrzymywać psy.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała nr XIV/110/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.12.Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na  terenie 
 Gminy Dobre .

Radni w głosowaniu jawnym  podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała nr XIV/11/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.13.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej, sposobu jej 
poboru oraz określenia inkasentów i wysokości pobieranego wynagrodzenia.

Na inkasentów proponuje się Pana Wiesława Sadowskiego, Pana Wiesława Górniaka , Pana 
Andrzeja Pawińskiego.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała nr XIV/112/16 na piśmie w załączeniu .
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Do pkt.14.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia oraz stawki opłaty za      
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Dobre od właścicieli      
nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia stawki takiej  opłaty.

Proponuje się 6 złotych od osoby na miesiąc za odbiór odpadów segregowanych i 18 złotych 
za odbiór odpadów niesegregowanych.

Radny St.Pawiński – niepokoją mnie te częste podwyżki .Zaczynaliśmy od dwóch 
złotych , mamy już sześć , a jeśli będziemy przydzieleni do punktu warszawskiego będzie 
jeszcze więcej .
Radny St.Paderewski – czy jest możliwość ,aby gmina dopłacała do odbioru odpadów?
Wójt Gminy – narzuca się nam to odgórnie m,nie da się inaczej , udało się wynegocjować 
trzy miesiące ,ale  musieliśmy ogłosić przetarg .
Radny K.Laskowski – my jako samorządowcy powinniśmy pisać .
Radna H.Wadas- Urząd Gminy w żaden sposób nie może dokładać do zbiórki śmieci .
Wójt Gminy – nie wiadomo czy uda się utrzymać cenę w 2017 roku .
Radny P.Sadurski – zastanowić się trzeba czy wszystko zrobiono ,aby ta stawka była niższa. 
Dyskusja powinna być wcześniej.
Wójt Gminy – niech pan nie mówi pod publikę , zrobiliśmy wszystko ,aby cenę utrzymać
na ubiegłorocznym poziomie.
Radna H.Wadas – cena wynika z przetargu.
Radny P.Sadurski – nie było konsultacji ,żeby były tańsze rozwiązania .To Pani 
proponowała częstotliwość odbioru odpadów.
Radna H.Wadas – proponowałam przy kolejnym przetargu. Z wielu rzeczy nie możemy 
zrezygnować , jedni chcą rzadziej odbioru inni częściej.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za przy 1 głosie przeciwnym 
i 1 głosie wstrzymującym . 

Uchwala nr XIV/113/16 na piśmie  w załączeniu .

Do pkt.15.Podjęcie uchwały w sprawie  stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na 
   cele niezwiązane z potrzebami   zarządzania drogami lub potrzebami ruchu.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Podczas głosowania dwóch radnych nieobecnych.

Uchwała Nr XIV/114/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.16.Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
    w Rodzinie  na lata 2016-2020.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Podczas głosowania jeden radny nieobecny .
Uchwała nr XIV/115/16 na piśmie w załączeniu.
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Do pkt.17.Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu wspierania rodziny
     na lata 2016-2018.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Podczas głosowania jeden radny nieobecny .
Uchwała Nr XIV/116/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.18.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  Strategii Rozwiązywania Problemów  
Społecznych     w Gminie Dobre na lata 2016-2022 .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Podczas głosowania jeden radny nieobecny .
Uchwała Nr XIV/117/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.19.Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej realizacji z Gminą Dobre, Gminą Jakubów, Gminą 
Stanisławów, Gminą Strachówka i Gminą Jadów projektu pn. Energia dla przyszłości –  
odnawialne źródła energii w gminach wschodniego Mazowsza: Dobre, Jakubów,  
Stanisławów, Strachówka, Jadów.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Podczas głosowania jeden radny nieobecny .
Uchwała Nr XIV/118/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.20.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2016 rok.

Radny P.Sadurski – w tabeli na str.2 w dz.600 przebudowa drogi,toaleta . Czy były jakieś 
pieniądze wydane na plany?
Skarbnik Gminy – plany były zrobione w tamtym roku .
Radny P.Sadurski – zakup i montaż toalety , czy to ten sam projekt?
Wójt Gminy – ogłaszaliśmy trzykrotnie zapytanie ofertowe . W uchwale budżetowej 
mieliśmy przyjęte środki , które nie pokryją  kosztów z ofert . W związku z tym podjąłem 
decyzję ,żeby kupić gotową kabinę . W zapytaniu określimy parametry , przesłano nam 
ofertę na około 57 tysięcy złotych , są inne ,ale droższe.
Środki zaoszczędzone przeznaczamy  na zakup ciągnika ,zamiatarki , przyczepy . Nie mam 
zamiaru tworzenia przedsiębiorstwa gospodarki komunalnej . Nie spodziewałem się tak 
dużej ceny za tak mały obiekt .Kabina przyjedzie w całości gotowa.
Radny K.Zaperty- czy ta kabina będzie podłączona do kanalizacji?
Wójt Gminy – tak,będzie.
Radny P.Sadurski – jaką formę zakupu zastosuje Wójt , kto odpowie za zakup, ciągnik może 
być fatalnego stanu .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 11 głosami za przy 1 przeciwnym i 1 
wstrzymującym się od głosu ,
podczas głosowania jeden radny nieobecny .
Uchwała nr XIV/119/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.21.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dobre 
   na lata 2016 – 2027 .
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Radny P.Sadurski – wydatki na 2019 rok 1,6 mln złotych.
Skarbnik Gminy – tak zapisano w załączniku do uchwały budżetowej , ja nic nie 
zmieniałam.
Radny K.Laskowski – nie doczytałem się remontu szkoły 
Przew.Rady Gminy – remont będzie w następnym roku .
Wójt Gminy – będziemy opracowywali budżet na 2017 roku  i środki będą ujęte.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie , podczas głosowania dwóch 
radnych nieobecnych.
Uchwała nr XIV/120/16 na piśmie w załączeniu . 

Do pkt.22.Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji Rady Gminy Dobre .

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół 11 głosami za przy 1 wstrzymującym się od 
głosu . Podczas głosowania dwóch radnych nieobecnych.  

Do pkt.23. Odpowiedzi na zapytania radnych i sołtysów.

Wójt Gminy – nie mam zamiaru komunalizować , co do ciągnika już mówiłem,
Pismo do dyrektorów szkół , a na jakiej zasadzie mają opracować arkusz . Dyrektorzy 
przygotują  nam arkusze , będziemy mogli się odnieść .
Nabite kołki na drodze w Rąbierzy , nie potrafię na to pytanie odpowiedzieć ,ale się 
dowiem..
Firma , która popsuła nam drogi sprowadziła się  na nasz teren i będzie realizować nasze 
postulaty.
Droga Rudzienko – Mlęcin , zajmiemy się tą sprawą.
Gazociąg w Adamowie,w tamtym roku interweniowaliśmy w tej sprawie  ,napiszemy jutro 
pismo ,aby zajęto się tą sprawą.
Sprawa żarówek oświetlenia ulicznego , awarii ulegają stateczniki , zgłosimy temat do 
konserwatora .
Cena wiaty przystankowej , nie mam dokładnie policzonych kosztów ,ale około jednego 
tysiąca złotych.
Wodociąg w Ryni , w tym roku nie mamy zabezpieczonych środków , taki sam problem jest 
w Wólce Kobylańskiej .
Równarka na drogach pojedzie w dalszym ciągu gdy ustabilizuje się pogoda .
Organizacja ruchu na drodze 637 , projekty są zatwierdzone , wykonam jeszcze jeden 
telefon.
Wiaty, kostka koło wiat m, będziemy układać z funduszu sołeckiego.
Droga do „Promyka”będzie naprawiana  w ramach funduszu sołeckiego , doraźnie będziemy 
o tę drogę dbali, takich dróg jest wiele, mycie wiat przystankowych , uruchomimy naszych 
panów .
Remont dróg po wiatrakach , firma sprowadziła się  na nasz teren ma termin na realizację 
naszych wniosków.
Monitoring  w Dobrem , wpłynęły trzy oferty, wybrano firmę KASPOL.
Cena projektu na wc w Dobrem , nie mam takiej wiedzy , sprawdzę i powiem.
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Kiedy remont szkoły , mamy przygotowana dokumentację na termomodernizację obiektu 
szkolnego , na pewno nie będzie to w tym roku .
Powód odstąpienia od budowy szkoły , brak środków.
Drogę  w Marcelinie zrealizowano ze środków gminno powiatowych , dokumentacja była .
Były to środki z funduszu sołeckiego. Tak samo jak droga w Rakówcu..
Koparka przepracowała 368 godzin , serwis kosztował 2361,60 złotych.
Zmiany  w budżecie 61 tysięcy złotych , środki przesunięto z budowy toalety.
Zapytania ofertowe na budowę wc z dnia wczorajszego.
Modernizacja ul.K.Laszczki i zatoczki przy cmentarzu nastąpi prawdopodobnie  w czerwcu.
Remont sali i sali ślubów kosztował 26 tysięcy złotych brutto , wykonawca został 
wyłoniony w drodze zapytania ofertowego.
Krzyżyk na sale powróci .
Droga do Świętochowa , trwają prace związane z budową kurników , wykonawca korzysta z 
tej drogi.
Opieka kominiarska , nie mamy takiej opieki na terenie gminy ,ale mam kontakt do 
kominiarza i mogę go udostępnić. 
Radny K.Laskowski -ja prosiłem o udostępnienie zarządzenia dot.siatki nauczania. Ja nie 
pytałem czy gmina będzie skomunalizowana  bo to jest absurdalne ja pytałem czy będzie 
tworzone przedsiębiorstwo gospodarki komunalnej .Proszę o udostępnienie  zarządzenia 
zainteresowanym radnym .
Wójt Gminy -  z wielkim szacunkiem ,ale osobą kompetentną do organizacji arkusza 
szkolnego jest dyrektor szkoły .Skonsultuję się z prawnikiem czy mogę udostępnić Panu
takie informacje .
Radny K.Zaperty- dowiedziałem się od rodziców uczniów z Dropia ,że Wójt planuje 
połączenie klas.
Z-ca Wójta – zarządzenie dotarło do dyrektora Gadomskiego w czwartek ,Pani Jastrzębska 
również odebrała w czwartek, dyrektor z Dobrego i z Dropia odebrali w piątek. Już we 
wtorek po świętach dzwoniono do nas z biur poselskich i z kuratorium w tej sprawie..
W zarządzeniu są wskazówki  i to zależy od dyrektorów szkół jak to zorganizują.
Radny K.Zaperty- jeśli to nie jest tajemnicą  to mam pytanie czy to było zarządzenie 
Wójta ?
Z-ca Wójta – tak , to było zarządzenie Wójta.
Radny K.Laskowski – jedna z Pań sołtysów pytała o siatkę godzin w Mlęcinie . Ja wiem co 
to jest tajemnica służbowa . Treść zarządzenia i tak się rozeszła. Z treścią  tego zarządzenia 
zostali zapoznani nauczyciele.
Wójt Gminy – to jest początek do przyjęcia arkusza organizacyjnego .Z czego robi pan 
larum .Ja mogę prowadzić dyskusje i rozmowy z dyrektorami .Nie otrzymaliśmy jeszcze  
informacji od dyrektorów , a już jest wielkie larum na całą Polskę .Osoba kompetentna w tej 
sprawie jest tylko dyrektor placówki .Czy panu dzieje się jakaś krzywda?
Z-ca Wójta Gminy – nie jesteśmy tu po to ,aby przesiedzieć kilka lat , wypowiedzcie się czy 
mamy siedzieć i nic nie robić, nie zrobiliśmy nic czym moglibyśmy zaszkodzić.
Radny Sł.Wierzba – to zarządzenie to nie jest twarde zarządzenie , jest to do negocjacji.
 Z-ca Wójta Gminy – w poprzednim roku była podobna sytuacja.
Radny K.Laskowski – tak , mi osobiście może stać się krzywda  , obawiam się osobistej 
krzywdy , z 18 godzin mogę mieć tylko 12 .Zarządzenie Wójta to polecenie przełożonego 
dla dyrektora .
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Przew.Rady Gminy – czy Panu ktoś dziękuje za pracę.
Radna H.Wadas – kto wywołał tę burzę , który z dyrektorów?. W Mlęcinie są klasy łączone.
Był apel Pani sołtys w tej sprawie  .Rodzice też mieli uwagi . Dzieci z Mlęcina maja 
najlepsze wyniki .jestem przeciwna łączeniu klas ,ale niektóre zajęcia mogą być łączone:
prace praktyczne, w-f , muzyka. Zastanówmy się co możemy łączyć , a czego nie .. Które 
szkoły tak protestują ? Ja nie  otrzymałam takiej informacji .
Wójt Gminy – odnoszę wrażenie ,że Wójt niedługo nic nie będzie mógł zrobić. Jeśli pewne 
przedmioty połączymy to zyskamy oszczędności ..Dyrektorzy jeszcze nic nie przygotowali , 
a już jest krzyk . To nie dotyczy szkoły w Dobrem i gimnazjum.
Radny P.Sadurski – od momentu złożenia pytania nie zapytał Pan radcy , Pan musi oficjalnie 
udostępnić takie rządzenie .
Przew.Rady Gminy – od września giną godziny karciane ,skąd weźmiemy pieniądze.
Radny K.Zaperty – ja otrzymałem konkretne pytanie od rodziców dzieci z Dropia . Zrobiłem 
to co do mnie należy .
Radny K.Laskowski – ja prosiłem tylko o udostępnienie zarządzenia  , nie prosiłem o 
dyskusję. Ja to  zarządzenie znam .W zarządzeniu znikło ,że każdy uczeń siedzi przy 
komputerze , to jest kolejny paragraf , o który robię zamieszanie , a który jest ważny .
Radny W.Bogucki – mówi pan ,że dzieci były sortowane ,a teraz są jak wielbłądy bo pchają 
autobus.
Przew.Rady Gminy – a Panu nic nigdy się nie psuje?

Odczytano pismo mieszkańców ulicy Dobrzynieckiegow  Dobrem o naprawę drogi.

Radny K.Laskowski – ja tylko prosiłem ,aby zarządzenie było zgodne z wytycznymi 
MEN-u.
Radny St.Paderewski – co z targami sobotnimi .
Z-ca Wójta Gminy – mamy wzór ulotki, banery .Propozycja jest taka ,aby 23 kwietnia 
ruszyły targi.
Radny Z.Olko – czy był jakiś dialog?
Wójt Gminy – co do petycji mieszkańców ul.Dobrzynieckiego nie mogę  dać odpowiedzi , 
komu dać odpowiedź ?
P.R.Gruszczyński  – na oryginale petycji wszystko jest napisane.
Radny St.Paderewski – sądzę,że dzieci z Głęboczycy czy z Rudy Pniewnik mają gorzej .
Radny Z.Olko – ilość dzieci dowożonych do przedszkola jest znacznie większa niż w danej 
miejscowości.
Radny P.Sadurski – odnośnie lamp , niech firma dokona przeglądu lamp w Wólce 
Kokosiej .Na komisji BOR poprosiłem o łyżkę żwiru , a nie o popsucie drogi , pracownik 
koparką dokonał zrycia drogi .
Wójt Gminy – wykonałem Pana polecenie .Pan stał i widział ,że ktoś psuje drogę ,trzeba 
było zapobiec temu .Pan chce to nagłośnić.
Radny P.Sadurski – operator powiedział ,że jest fachowcem wysokiej klasy .
Wójt Gminy – w Panu jest tyle agresji ,żeby Pan mógł to by Pan nas utopił . Pan jest 
katolikiem?

Następnie Wójt Gminy opuścił obrady /godz.15 20 /.
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Radny Z.Olko – w poniedziałki nie odstępujemy od targów , należy więc umieścić to w 
ulotce.
Radny K.Zaperty – nie będę oceniał pracy operatora .Proszę aby radni i sołtysi byli 
informowani kiedy będzie przywieziony żwir.
Radny St.Paderewski – proszę o równarkę od Wólki Kokosiej do Głęboczycy .
Radny W.Bogucki – chodzi o działkę w Rakówcu .Kto może nam wskazać granice tej 
działki ?
Z-ca Wójta – geodeta.
Radny K.Laskowski – czy istnieje możliwość bezprzetargowego wynajmu lokali 
użytkowych ?
Z-ca Wójta Gminy – niech to będzie z przetargu.
Radny M.Poławski – kwestia budowy szkoły , żaden radny nie chce zaniechania budowy , 
trzeba jednak mierzyć siły na zamiary.
P.W.Rastawicki – wnioski do rady Powiatu składamy jako radni do 30 września , gmina do 
30 sierpnia .Jeśli na drogi powiatowe wyjedzie równarka to proszę o informację. My jako 
radni powiatowi prosimy o informacje o zebraniach w sołectwach .Chcemy wiedzieć o 
problemach i prośbach mieszkańców. Powiat nie przyjął jeszcze uchwały o transporcie.
Radny St.Pawiński – jesteście za targami w soboty , nie będzie ich ani w soboty ani w 
poniedziałki.

Do pkt.25 .W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Rady Gminy dokonał 
zamknięcia sesji.

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska

         Waldemar Szymański 


